
 
 
 
 

 
 
Referat af bestyrelsesmøde d. 30. august på Breum Skole kl. 17.00 – 20.00 
 
 

1. Godkendelse af dagsorden 

- Godkendt 

 

2. Konstituering af bestyrelsen 

- Formand Ole Nannerup 

- Næstformand Jeppe Romvig 

 

3. Økonomi 

- Orienteret 

 

4. Strukturdebatten 

- Vi havde en god debat på mødet. Vi ønsker udvikling, ikke afvikling.  

Det undrer os, at tallene vi fik vist på borgermøderne stopper lige præcis 

i 2027, før børnetallene stiger jf. KL- tal som netop viser en forventning 

ifh. til et stigende børnetal efter 2027. 

Børnene i NØSD klarer sig rigtig godt både i trivsel og i nationale tests 

og ved adgangsprøverne. Så små skoler kan sagtens løfte opgaven ifh. 

til læring. 

Vi har et ønske om at man i Skive kommune bruger klasse som en del af 

tildelingsmodellen, som man gør i næsten alle andre kommuner i 

Danmark. De vil netop give mulighed for, at mindre skoler vil få bedre 

økonomi, da de penge skolerne tildeles, både tager udgangspunkt i hvor 

mange elever man har og hvor mange klasser man har brug for. 



Desværre har Skive kommune valgt, som næsten ingen andre 

kommuner har (kun tre ud af 98), kun at bruge antallet af elever. 

Det presser særligt små skoler med lav klassekvotient. Derfor ønsker vi 

at man ser på tildelingsmodellen igen. 

 

Vi ønsker at alle borgere i Skive med interesse for området følger med 

på Skive.dk – status efter borgermøder, der ligger helt nederst på 

forsiden. 

 

 

 

5. Eventuelt 

 

 

 


